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ZÁPIS č. 1 

z řádného zasedání Výboru pro výchovu, vzdělávání 

a zaměstnanost Zastupitelstva Libereckého kraje 

ze dne 19. ledna 2021 
 

 

 

 

Přítomno: 12 
Eva Bartoňová; Věnceslava Drábková; Jaromír Dvořák; František Lufinka; Martina Picko 

Baumannová; Šárka Prachařová; Nicola Reichlová; Josef Šimek; David Václavík; Tomáš 

Vlček; Martin Trita; David Mánek 

Omluveno: 1 

Daniela Weissová 

Neomluveno: 0 

Hosté: 1 
Helena Vašková; Michaela Stříbrná 

Veřejnost 0 

 

Tajemník: Markéta Peterková 

Průběh jednání: 

Na úvod zasedání konstatoval Jaromír Dvořák, předseda Výboru pro výchovu, vzdělávání 

a zaměstnanost Zastupitelstva Libereckého kraje (dále jen výbor) přítomnost 10 členů výboru 

a tím i jeho usnášeníschopnost. Během zasedání dorazili další 2 členové. 

1. Program zasedání. 

Úvodní informaci k předloženému materiálu přednesl Jaromír Dvořák, předseda Výboru 

pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Libereckého kraje. Poté bylo 

hlasováno o návrhu usnesení.  

usnesení č. 1/2021/VVVZ/1 

Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

program 1. zasedání konaného dne 19. 1. 2021 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 
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2. Volba ověřovatele. 

Úvodní informaci k předloženému materiálu přednesl Jaromír Dvořák, předseda výboru, 

který navrhl, aby ověřovatelem zápisu z aktuálního zasedání byl pan František Lufinka. 

Ten se svou nominací vyslovil souhlas. 

usnesení č. 1/2021/VVVZ/2 

Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání 

v o l í  

Františka Lufinku ověřovatelem zápisu z 1. zasedání Výboru pro výchovu, vzdělávání a 

zaměstnanost Zastupitelstva Libereckého kraje konaného dne 19. 1. 2021. 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

3. Kontrola plnění usnesení Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost 

Zastupitelstva Libereckého kraje z jednání konaného dne 15. 12. 2020. 

Úvodní informaci k předloženému materiálu přednesl Jaromír Dvořák, předseda výboru. 

Následně bylo hlasováno o návrhu usnesení. 

usnesení č. 1/2021/VVVZ/3 

Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

zápis Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Libereckého kraje 

z jednání konaného dne 15. 12. 2020. 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 

4. Zřízení příspěvkové organizace Školní statek Frýdlant, příspěvková organizace 
Úvodní informaci k předloženému materiálu přednesl Jaromír Dvořák, předseda výboru. 

Upřesňující informace k předkládanému materiálu přednesla JUDr. Helena Vašková, 

vedoucí oddělení vzdělávání a organizace školství a část informací doplnila Ing. Michaela 

Stříbrná, vedoucí oddělení financování nepřímých nákladů. Paní Šárka Prachařová požádala 

o bližší informace k opravě staré střechy kravína, která byla částečně hrazena Libereckým 

krajem za pomoci dotace z Programu rozvoje venkova 2014 – 2020. Paní Vašková 

odpověděla, že v této době se statek zřejmě řešil v rámci odboru životního prostředí a 

zemědělství, a proto nemůže k tomuto období poskytnout více informací. Dále proběhla 

diskuze ohledně dalších kroků Libereckého kraje, týkajících se investic, záměrů, 

výběrového řízení na ředitele apod. Následně bylo hlasováno o návrhu usnesení. 

 

usnesení č. 1/2021/VVVZ/4 

Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání 

 

s o u h l a s í 
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a) se zřízením Školního statku Frýdlant, příspěvková organizace s účinností od 1. 2. 2021, 

b) se zřizovací listinou Školního statku Frýdlant, příspěvková organizace. 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

11 8 0 3 0 PŘIJATO 

(před hlasováním dorazil pan Martin Trita) 

 

 

 

 

5. Různé 

 Na začátku tohoto bodu dorazil pan David Mánek. 

 

 Příjímací řízení na SŠ a zkušenosti s distanční výukou 

V rámci tohoto bodu požádal pan David Václavík o slovo. Dotázal se na informace 

týkající se přijímacího řízení na SŠ v Libereckém kraji a dále, zda OŠMTS má přehled, 

jak se školám vede online vyučování. Odpověděla paní Vašková, že všem ředitelům p. 

o. byl poslán dopis doporučující jednotnou příjímací zkoušku za spolupráce Cermat. 

Dále pak doplnila, že analýza dat k distančnímu vzdělávání ve školách a školských 

zařízeních v Libereckém kraji a ČR byla zpracovaná po první vlně pandemie.  

V současné době sice sběr dat neprobíhá, ale pedagogové průběžně informují OŠMTS 

o zkušenostech s distanční výukou. Proběhla rozsáhlá diskuze (Eva Bartoňová, 

František Lufinka, Martina Picko Baumannová, Tomáš Vlček, Šárka Prachařová) o 

problematice konektivity PC, možnostech vybavení PC techniky v domácnostech, 

frustrace pedagogů, maturit, otevření škol apod. 

Výbor požádal OŠMTS o zpracování informací týkající se zkušeností škol s distanční 

výukou včetně pozitivních i negativních dopadů, ze kterých by mohla vyplývat případná 

doporučení. Tento úkol byl stanoven bez termínu plnění. 

 

 Jaromír Dvořák, předseda výboru poděkoval za účast členům výboru. 

 

 

 

 

 

 

 
Zapsala: 

Markéta Peterková 
tajemník 

Jaromír Dvořák 
předseda Výboru pro výchovu, 

vzdělávání  

a zaměstnanost Zastupitelstva 

Libereckého kraje 

František Lufinka 

ověřovatel zápisu  

 

 

 

 

 

 

 


